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Deposit Payment:

□ YES

How did you know about us? (you can choose more than one)

□ Referral		  □ Website (Name : ____________)             □ Invitation Card                                             □ Magazine (Name : _____________________)   

□ Email             	 □ Social Media ( □ Wechat   □  Facebook   □ Other : _____________________)       □ Other : ______________________________

Interested Categories (you can choose more than one) 

□ Jades	                                                □ Ceramics ＆ other works of art                    □ Chinese Paintings & Calligraphy                   □ Jewellery & Watches	  

□ Coins, Banknotes & Stamps	      □ Tea, Wine & Agarwood 		      □ Other  : _____________________________________________________

We encourage new clients to register at least 24 hours in advance of an auction to allow sufficient time to process the registration.

        □ NO

• Marchance Auctioneers Limited does not accept  payment  from third parties (agent inclusive), and that the invoice details cannot be changed after the end of the Auction.
• Please provide the certified true copies of the following documents: INDIVIDUALS -identity document with photo issued by the government (such as resident identity 
	 card or passport and proof of current address (if the current address is not shown in the identity document), e.g. utility bi ll or bank statement. CORPORATE CLIENTS-a	
    certificate of incorporation and proof of shareholding. AGENT-identity document of the agent, identity document of the bidding person/ company that the agent represents, 
     original signed authorization letter from that person/company.
• The Bidder shall pay us the Buyer's Premium together with any applicable expenses and charges as below: the Buyer's Premium is equal to 23% of the Hammer Price of each 

Lot up to and including HK$8,000,000; and 15% of the excess of the hammer price above HK$8,000,000. Buyer who fully pays within 14 days after the Sale Date (including the 
Sale Date) can enjoy Early Payment Discount Buyer's Premium, which is equal to 20% of the Hammer Price of each Lot up to and including HK$8,000,000; and 12% of the 
excess of the hammer price above HK$8,000,000.

• I hereby confirm my intention and application to bid in the above auction. I agree to deliver to Marchance Auctioneers such necessary financial references, guarantees, 
deposits and/or such other security as Marchance Auctioneers may in its absolute discretion requires as security for my bid. I agree that Marchance Auctioneers has no 
obligation to accept this bidder registration application and that Marchance Auctioneers' decision in this regard shall be final. I shall not assume Marchance Auctioneers' 
acceptance of my application unless I have received a written confirmation from Marchance Auctioneers to that effect or a bidding paddle.

• I have read and understood  the“Buying at Marchance”,“Important  Notices”and  the“Conditions  of  Business”printed  in  the catalogue, as well as the “No third 
party payment notice” which all shall be incorporated herein by reference and agree to be bound by them.

• I have read and understood the data collection section of the conditions of sale printed in the catalogue which shall be incorporated herein by reference and agree to be 
bound by its terms.

• Please note that the auctioneer may open bidding on any Lot by placing a bid on behalf of the seller. The auctioneer may further bid on behalf of the seller up to the amount of 
the reserve, by placing responsive or consecutive bids for a Lot.

• I authorize Marchance Auctioneers to request a financial reference from any bank of which I have maintained an account.
• Marchance Auctioneers reserves the right to request new clients or purchasers preferring to make a cash payment to provide: valid proof  of  identity (by providing some 

form of  government  issued identification containing a photograph, such as  passport, identity card or driver ’s license)  and confirmation of permanent address, and seek 
identification of the source of funds received.

• If I am not successful in any bid and do not owe Marchance Auctioneers Limited any money or have not breached any terms of the general policy of Marchance Auctioneers, 
the deposit will be refunded to me by wire transfer or other method as determined by Marchance Auctioneers. (Please make sure that your bank details is provided to 
Marchance.)

• The contract between the Buyer and Seller shall be concluded upon the striking of hammer by the Auctioneer. If  the Property is sold,  I agree to pay the hammer price in 
Hong Kong dollars, the stated Buyer's Premium of each lot and any Buyer's expenses within 14 calendar days (including the day of sale) from the day of sale, and collect 
the Property (packaging, moving expenses,  transport costs,  insurance expenses and export-related expenses etc. are at my expense) within 30 days after the end of the 
sale (including the day of sale). If I have not collected the Property within the deadline, then I shall pay storage fee at HK$800/piece/month  and all other additional  expenses 
such as insurance, packing and transport costs will be charged separately.

• I shall  keep my number paddle properly. If the number paddle is lost, I shall immediately  comply  with the loss report  formalities in a written form recognized by Marchance.
	 Unless otherwise agreed in writing by Marchance, I shall not lend or transfer my paddle to any other person(s). Otherwise, I shall be liable for all consequences associated with 
	 the use of my paddle for bidding or any other use.

Marchance Auctioneers does not accept payment from third parties, including agents, and that invoice details cannot be changed after the sale.
Please complete the details of the registered bidder:

A. Have you registered for auction at Marchance Auctioneers before?

B. Bidder's Details

C. Important Notice

D. Declaration

Sale No .                                                   

Client No.                                                  

Paddle No.

Bidder Registration Form 

Marchance 2019 Spring Auction

First Name	                                                    Last Name                                                                    ID/Passport No.  

Tel                                                                                   Fax                                                                                Email 

Address 

□ I confirm that the address provided above or held in Marchance Auctioneers' record is my current address. 

Marchance Auctioneers Limited

2/F, Hua Fu Commercial Building, 111 Queen's Road West, Sheung Wan, Hong Kong

	 Tel : (852) 2868 6938 				           Fax : (852) 3020 9433		                                Email : enquiry@marchance-auctioneers.com 

Date Signature

□ Visa / Master card       □ Wire Transfer       □ Cheque      □ Union Pay       □ Cash       □ Alipay      □ WeChat Pay      □ Other  

(For company account, please provide name of company and authorized person.)

Postal Code



姓名
              ( 公司客戶請填寫公司名稱及被授權代表之姓名 )

電話                                                             傳真                                                          電郵 

地址 

□ 本人確認以上填寫地址或現今於萬昌斯拍賣行所記錄之地址為本人現有地址。

競 投 者 登 記 表 格

客戶編號 :                                                     

競投牌編號 

萬昌斯 2019 春季拍賣會

•   本人特此確定申請於上述拍賣會競投。本人同意向萬昌斯拍賣行交付所需的財政狀況證明、擔保、存款證明及 / 或萬昌斯拍賣行可絕對酌情要求本人為競投須做出的其他抵押。	
	 本人同意萬昌斯拍賣行並無責任接受此競投者登記表及萬昌斯拍賣行對此有最終決定權。除收到萬昌斯拍賣行之書面通知確定此登記表有效或發給之競投牌，本人不應假設
	 萬昌斯拍賣行已接納此登記表。
•   本人已細閱載於目錄內的買家須知、重要通告、業務規則及不受第三方付款條文，並同意遵守所有規定。
•   本人已細閱載於目錄內業務規則之資料搜集條款，並同意遵守該規定。
•   拍賣官可代表賣家為任何拍賣品叫第一口價以開始競投。拍賣官更可代表賣家以接連投標或競投方式就拍賣品作出競投直至達到底價。
•   本人授權萬昌斯拍賣行向銀行索取有關本人之財務資料。
•   萬昌斯拍賣行有權向支付現金的買家或新客戶索取有效身份證明文件、通訊地址證明及現金來源證明。
•   	若本人未能成功競投任何拍賣品，對萬昌斯拍賣行有限公司亦無任何欠款，保證金將以電匯方式或萬昌斯拍賣行決定之其他方式退還本人。（請確保閣下已提供有關之銀行資料詳情。）
•  	 買家及賣家之合約於拍賣官落槌時訂立。如拍賣成交，本人同意於拍賣會結束 ( 含成交日 ) 後十四日內以港幣付清拍賣品之落槌價、已刊載之買家佣金以及任何買家負責的各項	
	 費用。並於拍賣會結束 ( 含成交日 ) 後三十日內領取拍賣品 ( 包裝及付運費用、運輸及保險費用、出境費等自行承擔 )。如本人逾期未提取拍賣品，則應支付八百港元 / 月 / 件的	
	 標準儲存費。儲存費不包括其他額外費用，如保險和運輸費，其他額外費用將會另行收取。
•  	 本人必須妥善保管自己的競投號牌，謹防丟失。一旦丟失，應立即以本公司認可的書面方式辦理掛失手續。未經本公司書面同意，本人不得將自己的競投號牌轉借他人使用。	
	 否則，本人需對他人使用其競投號牌競投相應拍賣品的行為承擔全部法律責任。

萬昌斯拍賣行不接受包括代理人在內之第三方付款 ; 付款資料於拍賣會完結後將不能更改。
請於以下填寫登記競投者之資料 :

萬昌斯拍賣行有限公司
香港上環皇后大道西 111 號華富商業大廈 2 樓

	                  電話 : (852) 2868 6938 		              	        傳真 : (852) 3020 9433 	            電郵 : enquiry@marchance-auctioneers.com     

□ 有  

您從什麼途徑認識本公司？ ( 可選多於一項 )
□ 親友介紹                                                                                                                                                   □ 雜誌 ( 請注明：_____________________________)
□ 邀請卡                        □ 電郵            
□ 社交媒體                  ( □ 微信  □ Facebook  □ 其他 請注明：________________________)     □ 其他 ( 請注明：____________________________)

興趣範圍 ( 可選多於一項 )
□ 玉器                                 □ 瓷器雜項                                 □ 書畫                                 □ 珠寶鐘錶                                 □ 錢幣郵票                                 □ 茶酒香
□ 其他：________________________________________ 

建議新客戶於拍賣舉行前至少 24 小時辦理登記 , 以便有充足時間處理登記手續

 □ 沒有 

拍賣場次 :                                                    

A. 你是否曾於萬昌斯拍賣行登記競投 ? 

B. 競投者資料

D. 聲明

C. 重要提示

經辦                                                                             審核                                                                             日期                                                                             

本欄由萬昌斯拍賣行專用

保證金付款方法 :

日期 簽署

□ Visa / Master card       □ 電匯               □ 支票            □ 銀聯卡             □ 現金              □ 支付寶              □ 微信支付              □ 其他 

□ 網站 ( 請注明： ______________________________________)  

•    萬昌斯拍賣行不接受包括代理人在內之第三方付款；且發票資訊於拍賣會完結後將不能更改。
•    請提供以下文件之經核證副本 : 個人 - 政府發出附有照片的身份證明文件 ( 如居民身份證或護照 ) 及 ( 如身份證明文件未有顯示現時住址 ) 現時住址證明，如公共事業帳單或銀	
	 行月結單。公司客戶 - 公司註冊證書以及股東證明文件。代理人 - 代理人的身份證明文件，代理人代表的競投人士 / 單位之身份證明文件，以及該人士 / 單位簽發的授權書正本。
•   買家除支付落槌價外，另須支付佣金及其他買家負責的各項費用予本公司，佣金收取標準按每件拍賣品落槌價計算比率如下：落槌價首 HK$8,000,000 之 23%，落槌價超過
	 HK$8,000,000 之部份則以 15% 計算。如買家於拍賣成交日 ( 含成交日 ) 起十四日內繳清貨款（即 2019 年 6 月 10 日或之前），買家可享限時佣金優惠，佣金收取標準按每    
      件拍賣品落槌價計算比率如下：落槌價首 HK$8,000,000 之 20%，落槌價超過 HK$8,000,000 之部份則以 12% 計算。

郵政編號   


